
Wiekent Leen? 2023





 Wiekent Leen? 2023

Leen van der Reiden



Schrijver: Leen van der Reiden
Coverontwerp: Leen van der Reiden
ISBN: 9789464929454

© Leen van der Reiden



5

1 Wiekent Leen? (nr 1, jaargang 2)

Goedemorgen allemaal,

Nou daar gaat ie dan, 52 nummers met als doel om over een jaar weer een afsluitend jaaroverzicht te 
geven. Ik moet toegeven dat ik gisterenavond en vanochtend toch een beetje ‘excited’ was. De routine 
zo vooraf was er toch helemaal weer uit na zo’n sabbatical. Moest mijn bureau in mijn kantoor weer 
helemaal ‘Wiekent Leen?-proef’ maken, zodat ik om 08.00h ’s ochtends klaar zit om twee uur lang te 
kunnen pieken. Ik heb nu net in ieder geval een Tai Chi sessie achter de rug, wat ik tegenwoordig zie als 
de ideale voorbereiding. Tenslotte is het schrijven van columns onder druk toch een beetje ‘topsport 
bedrijven’, zowel lichamelijk, het vroege opstaan, als mentaal, de immense druk. Met mijn haar nog in 
standje ‘Alle-kanten-op’, gewapend met een bakkie koffie, ben ik er klaar voor. De formule is dezelfde 
als in 2021, dus wat dat betreft geen verrassingen. Met andere woorden, ik geef jullie weer een kijkje in 
mijn chaotische brein……

De ironie wil dat ik met deze rubriek begonnen ben door de corona-perikelen en met name de eerste 
echte lockdown. Nu kijkend op de huidige status is er weinig veranderd, in die zin dat de ziekenhuizen 
nu weer vol liggen met zowel corona als griepslachtoffers. Het enige verschil is dat corona nu ook veel 
weg heeft van een ordinaire griep. Voor een lockdown of quarantaines hoeven we daarom niet meer te 
vrezen, en dat is natuurlijk het meest positieve aan deze situatie. Maar dat we door de epidemie nu ook 
weer overal personeelstekorten hebben is een vertrouwd beeld.

Wie ook alle hoop op een standbeeld heeft opgegeven is Patricia Paay. Die hoop is na haar beruchte 
sekstape uit 2017 volledig vervlogen. Ook verwacht ze geen lintje meer te krijgen door deze reden. De 
schuld legt ze als een goed slachtoffer betaamt neer bij diegene die de video heeft geplaatst, want 
iedereen moet zich toch vrij genoeg voelen om zich zo op beeld vast te laten leggen toch? Ik ben het 
helemaal met haar eens, en ik zal daarom ook het initiatief nemen om haar droom toch in vervulling te 
laten gaan. Ik heb inmiddels contact opgenomen met de gemeente Brussel, en een verzoek ingediend 
om een standbeeld van een gehurkte Patricia met geopende mond te plaatsen recht tegenover het 
meest beroemde standbeeld van België, namelijk Manneken Pis!! Ook heb ik haar voorgedragen om 
geridderd te worden in de ‘Order of the Golden Shower’ zodat ook de wens van het krijgen van een 
lintje in vervulling kan gaan en haar toch nog een mooi jaar kan bezorgen.

Dat is een andere manier van bezorgen dan de bezorger van de pakketdienst deed deze afgelopen week 
op Schiphol. Hij parkeerde zijn jaja, witte bestelbus voor de vertrekhal op het Kiss en Ride gedeelte en 
stapte vervolgens uit z’n nog draaiende bus nog vol met pakjes. Hij besloot de bus in deze staat achter 
te laten en logischerwijs, rechtstreeks een vliegtuig te pakken om wat wordt gezegd, een fijne vakantie 
te vieren. Op die manier kon hij zich snel langs alle lange rijen bewegen, zich voordoend als de 
pakketbezorger. Briljante actie natuurlijk, Schiphol in hoogste vorm van paraatheid achterlatend door 
een bus vol ‘tikkende’ pakketjes. Er wordt echter ook rekening gehouden met het scenario dat deze 
bevlogen bezorger zijn taak wel heel serieus nam en een retourpakketje persoonlijk ging afleveren in 
het land van herkomst, Spanje! Toen het team van de Explosieve Opruimingsdienst namelijk de deur 
van de bus met grote voorzichtigheid openden was het eerste wat zij hoorden, de muzieknoten van 
‘Return the Sender’……..! Voordat hij in Nederland terugkomt en waarschijnlijk z’n baan verliest, hoop 
ik dat hij zich nog even goed vermaakt op het spaanse strand en aan de zee.

En dat brengt me op de eerste week in onze nieuwe gemeente Voorne aan Zee. Ik ben me er sinds 
vorige week van bewust dat de regionale politiek ook mijn Wiekent leest. Het is dus blijkbaar niet 
alleen onzin die ik uitkraam. Hoe hebben jullie die eerste week in de nieuwe gemeente beleefd? Weinig 
veranderingen zo op het eerste gezicht. Ik woon natuurlijk tegenover het stadskantoor en verwachte 
een ‘Zee’ aan ruimte om te parkeren, maar helaas de parkeerplaats is nog net zo druk bezet. Ik heb me 
alleen de vrijgekomen parkeerplaatsen van burgemeesters en wethouders toegeëigend, en dan met 
name die van Gregor Rensen. Want in principe mag ik daar toch nu aanspraak op maken? In 
Hellevoetsluis bij het gemeentehuis van Voorne aan Zee zijn in ieder geval weer 8 parkeerplaatsen 
gereserveerd. De burgemeester en 5 wethouders zijn al beëdigd, en dat is wel een hengstenbalfeestje 
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om in Simplistisch Verbond Taal te spreken. Gelukkig worden 16 januari nog twee vrouwelijke 
wethouders aan het gezelschap toegevoegd. Dit jaar ga ik de plaatselijke politiek nog kritischer volgen, 
mede om wat munitie te hebben voor deze column.

Wie er ook munitie had voor z’n boek was Prins Harry. Man man man, wat een bagger stort hij uit over 
het Britse Koningshuis en zichzelf. Het hoogtepunt vond ik wel de mededeling dat hij ooit een bevroren 
penis had gehad. Dat lijkt me inderdaad geen pretje en hij had één ding echter nooit moeten doen. Zijn 
bevroren snikkel in die Meghan steken, want wat is dat een ijskonijn geworden zeg. Die gaat echt over 
lijken, en ze heeft er al één achter de rug, maar goed die was ook al erg oud. Vroeger in Suits vond ik 
haar altijd fantastisch maar sinds dat ‘Dirty Harry’ haar getrakteerd heeft op z’n ijslollie, vind ik haar 
eng. Net zo eng als het hele Hazes-circus. Want die hebben met z’n allen toch wel ongelofelijk veel 
aandacht nodig. Sinds eind 2021 is er dus NOG steeds niets verandert. Je wil er eigenlijk niks meer over 
horen, maar ze gaan toch onder je huid zitten…..als een soort schurft. Dat je tegen elkaar zegt, ik heb 
zo’n jeuk tussen mijn billen, zou ik ‘Hazes’ hebben??? Toch maar even dat zalfje halen bij de apotheek.

Goed terugkijkend op deze Wiekent, moet ik bekennen dat ik er weer echt in moet komen. Het is nog 
geen routine, maar dat komt wel weer. Vandaag staat bij mij op het programma om met vriendin de 
eerste PSV-Sparta live te gaan kijken. Voor mij wel een nieuwe belevenis om op de fiets naar Sparta te 
gaan. Mijn Brabantse weet de uitslag al zegt ze en lacht daarbij triomfantelijk, maar ik lach natuurlijk 
mijn piemel uit mijn broek als Sparta wint…..gelukkig is het niet zo koud vanavond anders zou het zo 
maar kunnen dat ze ook in een ijskonijn verandert……

Fijn weekend allemaal, tot de volgende Wiekent!

Grt
Leen
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2 Wiekent Leen? (nr 2, jaargang 2)

Goedemorgen allemaal,
Na de wekker toch zo’n vijf keer gesnoozed te hebben, zit ik dan eindelijk op mijn plek voor de tweede 
Wiekent van het jaar. Zo in de winter, in het donker nog en een buienfront van hier tot bijna Zuid-
Frankrijk, is behoorlijk wat doorzetting nodig om achter de PC te kruipen. Maar het is gelukt, zit alleen 
nog op een ‘bakkie pleur’ te wachten. Misschien is de taalbarrière met het Brabants dan toch nog te 
groot, en moet ik zo alsnog zelf even naar het Nespresso apparaat lopen. Het is toch een kwestie van 
wie er het meeste water bij de koffie gaat doen…. Waarschijnlijk roep ik straks toch gewoon: ‘Geweun 
een bakske koffie schat, Witte Wel!!’

Goed het is vandaag 14 januari, en ik heb me toch weer langs de dag des onheils gemanoeuvreerd 
gisteren. Hebben jullie ook het gevoel dat de 13de vaker op vrijdag valt? Nou dat kan kloppen, want 
Paus Gregorius XIII heeft er in 1582 voor gezorgd dat de dertiende in elke 400 jaar gewoon 3x meer 
voorkomt dan bijvoorbeeld op de maandag. Dat is namelijk 688 tegenover 685, dus jullie gevoel klopt! 
Het is één van de mooie weetjes waar ik deze week achter kwam. Voor de rest is het qua 
nieuwsberichten en -feitjes deze maand echt ‘dry january’. Je zou er bijna, zo net voor ‘blauwe 
maandag’ in een dip van kunnen raken.

Daarom werd gisteren dan ook de eerste landelijke ‘Dipdag’ gevierd. Toen ik de afgelopen week las 
over deze dag, was ik al bijna onderweg naar de Jumbo om een flinke zak chips en daarbij eens ff een 
heerlijk dipsausje te halen. In mijn beleving komt dan zo zittend op de bank met een Netflixje genoeg 
Endorfine vrij om me hartstikke gelukkig gevoel te geven. Maar gisteren kwam ik er dus achter dat er 
over het hele land ‘dipgroepjes’ en vele individuele ‘dippers’ die zich zoals de nieuwjaarsduik in het 
ijskoude water begeven. Dit met als doel en dan citeer ik: ‘Dippen in koud water verlaagt de 
ontstekingswaarden in je bloed, is een acute uitknop voor stress en het helpt met een snellere 
vetverbranding.’ Er bestaat zelfs een ‘plonskaart’ waarop alle dipplaatsen worden aangegeven. Ik zag 
gisteren een interview met een mannelijke dipper op televisie die 3 minuten in het water had gelegen. 
Het is bijna niet te geloven dat het zo gezond is, want die man bleek geen ‘Wim Hof’ te zijn. Meer dood 
dan levend stond hij op een steiger, zo hard te klappertanden, dat mijn homecinema box langzaam van 
de tv kast kwam ‘wandelen’. Om nog maar niet te spreken van zijn mannelijkheid, want de vraag die 
daar rees was of die ooit nog wel uit z’n Dip zou komen…..

Wie er misschien wel echt uit z’n dip komt is de ingestorte toren van de Notre Dame. Er is namelijk 
sprake van dat men de 96 meter hoge ingestorte toren gaat herbouwen als een fallus-torenspits. Stel je 
voor een 100 meter hoge penis met gouden ballen in hartje Parijs. Ik denk zelfs dat, als de Heilige Maria 
deze fallus in beeld krijgt, zij alsnog besluit om haar eeuwige Maagdelijkheid op te geven. Ik ben in 
ieder geval benieuwd of die fallus er gaat komen. Als dat het geval is dan hoop ik wel dat de 
brandpreventie nu wel goed georganiseerd is, want je moet er toch niet aan denken dat die fallus ook 
weer in de fik zou gaan, want dan lijkt de torenspits ineens heel erg op Rachel Hazes!!

Die werd namelijk door Yvonne Coldeweijer betiteld als ‘gecremeerde kroket’, en eerlijk gezegd vind ik 
die bijnaam hilarisch. Dat Rachel het rechtssysteem belast met een rechtzaak hierom, daar heb ik mijn 
twijfels over, maar we leren zo wel weer wat nieuwe scheldwoorden. Ik noemde de naam ‘Hazes’ 
vorige week al een vervelende jeukende huiduitslag. Wat me wel opvalt is dat we van irritatie over 
deze hele familie zijn over gegaan naar vermaak. We pakken nu de popcorn erbij en gaan er even voor 
zitten. Toch hoop ik dat ze langzaam uit de media verdwijnen, oplossen zeg maar….

Dat is precies waar Katie Price met haar Giga borstimplantaten ook op hoopt. Zij heeft namelijk de 
nieuwe XXL-versie laten inmetselen. Uit bronnen heb ik vernomen dat er zelfs een stelling rond haar 
was gezet, om de ‘zware jongens’ met een takel op hun plaats te kunnen krijgen. Ze heeft nu heel veel 
problemen met bewegen, want ze vindt dat ze ‘wiebelen’, maar ik noem het meer de ‘Newton Pendel’, 
zodra de ene borst de andere raakt wordt het een perpetuum mobilé, en komt er nooit meer een eind 
aan de movement. Ook het slapen zou problemen geven, en daar kan ik me iets bij voorstellen. Ik heb 
de proef op de som genomen vannacht, maar slapen met twee skippyballen in je bed is een heidens 
karwei. Typisch gevalletje van Katie die de Price moet betalen voor haar grootheidswaanzin.
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Ondertussen is mijn meske met het bakske aangereden en kan ik dan gaan beginnen aan deze 
regenachtige zaterdag. Gelukkig ben ik in goed gezelschap die net tegen me zegt, die regen maakt nie 
uit, ‘Agget maar gezellig het!!’, en daar sluit ik me helemaal bij aan!

Fijn weekend allemaal, tot de volgende Wiekent!

Grt
Leen


